
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 18.08.2011, ora 12,00 în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat: domnul consilier Radomir Nicolae, domnul consilier Cotarcea Haralambie şi 

domnul consilier Liber Anatoli.
Se supune la vot motivarea domnului consilier Radomir Nicolae, domnului consilier Cotarcea 

Haralambie şi a domnului consilier Liber Anatoli. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.434/09.08.2011, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/9691/10.08.2011, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 
publice  locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa 
nr.I/9697/11.08.2011 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-
Severin” din data de 11.08.2011.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul subprefect Verindeanu Nicolae, domnul deputat Gheorghe Hogea, 

reprezentanţi ai instituţiilor publice, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”, „BANAT 
TV”, „Radio Reşiţa”, Săptămânalul „Prisma”, Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pe anul 

2011. 
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.8/29.01.2011, privind 

aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub  autoritatea 
Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe anul 2011, modificată şi completată. 

3.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  şi  completare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 
nr.15/29.01.2011 privind utilizarea excedentului bugetului local al Judeţului  Caraş-Severin rezultat la 
încheierea  exerciţiului  bugetar  2010,  pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de  dezvoltare,  pe  anul 
2011.

4.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 2.620.820 lei prevăzută în bugetul propriu al 
Judeţului Caraş-Severin la Cap.67 “Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie (finanţare), 
pe anul 2011.

5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.70/22.06.2008 privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 
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6.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.75/22.06.2008 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 
cu modificările şi completările ulterioare.

7.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  promovării  Proiectului  “Achiziţionare  echipamente 
specifice pentru îmbunătăţirea capacităţii şi calităţii sistemului de intervenţie în situaţii de urgenţă şi 
pentru acordarea asistenţei medicale de urgenţă şi a primului ajutor calificat în regiunea Vest- Etapa a 
II-a”.

8.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii unei părţi dintr-un imobil aflat în domeniul 
public  al  statului  şi  în  administrarea  Ministerului  Educaţiei,  Cercetării,  Tineretului  şi  Sportului,  în 
domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării şi subapartamentării imobilului Spitalul 
Judeţean de Urgenţă Reşiţa – Staţionar I, situat în municipiul Reşiţa, Str. Făgăraşului, nr.18, judeţul 
Caraş-Severin, aflat în domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin. 

10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.73/2007 
privind  înfiinţarea  Comitetului  judeţean  de  analiză  a  problemelor  persoanelor  cu  handicap  Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  4  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean 
nr.190/2008 pentru înfiinţarea şi organizarea Centrului de Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost, cu 
modificările şi completările ulterioare.

12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.110/28.08.2008 
privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de 
Graniţă Caransebeş, cu modificările şi completările ulterioare. 

13.Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei paritare pentru atribuirea traseelor cuprinse 
în programul de transport public Judeţean de persoane prin curse regulate în judeţul Caraş-Severin.

14.Proiect de hotărâre privind numirea unor reprezentanţi ai Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
în Comitetul Comun de Monitorizare a Programului de Cooperare Transfrontalieră România-Serbia.

15.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de  O.G. 
nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

16.Raport semestrial privind monitorizarea fenomenului părăsirii copiilor la nivel Judeţean de 
către Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin.

17. Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin în 
cadrul  unei  vizite  de lucru  cu reprezentanţii  Municipalităţii  Veliko  Gradiste  vis  a  vis  de  problema 
poluării  transfrontaliere şi posibile proiecte comune ce urmează a fi depuse spre finanţare în cadrul 
viitoarei sesiuni IPA.

18.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt completări la ordinea de zi? Dacă nu sunt, vă 

propun  să  votăm  această  ordine  de  zi.  Cine  este  “pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă  în 
unanimitate. Mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pe anul 

2011. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E practic o redispunere în interiorul sumelor de buget. 

Nu e vorba de nici o sumă nouă. Rectificările despre care se vorbeşte în fel şi chip, se vor consuma 
probabil în septembrie. Restul pentru mai buna informare a unora şi a altora, sunt sume care vin “per 
capita” pentru fiecare deputat, care le împrăştie în teritoriu într-un mod sau altul. Acestea sunt sumele 
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care au mai apărut din când în când, evident în monitorul oficial. Şi sigur, funcţie de bunele maniere, 
parlamentarii respectivi le împart cum le împart. Dacă la punctul 1 aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 
în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.8/29.01.2011, privind 

aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub  autoritatea 
Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe anul 2011, modificată şi completată. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Punctul 2 pe cale de consecinţă. Modificăm anexele 
datorită reaşezării în interiorul bugetului.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  şi  completare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 

nr.15/29.01.2011 privind utilizarea excedentului bugetului local al Judeţului  Caraş-Severin rezultat la 
încheierea  exerciţiului  bugetar  2010,  pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de  dezvoltare,  pe  anul 
2011.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de oportunitatea de a folosi din acest excedent 
bugetar care a fost foarte mare anul trecut, de circa 42 de miliarde de lei vechi, a unei sume pentru 
această nouă instalaţie de sonorizare. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

3



Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

De ce fosta hotărâre avea numerotarea în numere arabe şi actuala hotărâre în numere romane?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Aşa e tehnica.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci aşa e tehnica.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 2.620.820 lei prevăzută în bugetul propriu al 

Judeţului Caraş-Severin la Cap.67 “Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie (finanţare), 
pe anul 2011.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aici modificăm hotărârea pentru handbal. Deci suma 
respectivă, datorită faptului că am preluat cu votul dumneavoastră unanim în martie echipa de handbal, 
necesită şi ea o reaşezare în interiorul acestei file de buget. Dacă sunt observaţii? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Este adevărat că dumneavoastră ne-aţi făcut acum precizarea 
pentru ce merg aceste sume de bani. Dar ne întrebăm, scrie aici pentru proiecte culturale prevăzute sau 
pentru urgenţe şi aş vrea cumva, să se spună în concret şi în comisii pentru ce merg banii aceştia. Aşa 
stăm şi ne uităm, mai chemăm şi pe altcineva, spun că nu ştiu şi nu cred că merită această fricţiune. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Corect. De acum înainte în expunerea de motive sau în 
materialul pe care îl prezentaţi în comisie să precizaţi în clar despre ce e vorba. Alte observaţii? Nu mai 
sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.70/22.06.2008 privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Ristache devenind vicepreşedinte nu poate să 

fie membru al acestei comisii şi atunci vă propunem ca în locul domnului Ristache, respectând acel 
algoritm ce ţinea cont de numărul şi componenţa grupurilor politice să intre în comisie domnul Pârvan. 
Dacă aici sunt observaţii? Domnul Ştefănescu. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Am avea şi noi o propunere pentru că PSD nu are nici un 
reprezentant în Comisia de validare, pe domnul Luca Mălăiescu.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Deci  în  Comisia  de  validare,  PSD-ul  nu  are 
reprezentanţi?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Că nu eraţi în sală atunci.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bun. Păi atunci nu are rost să ne chinuim. Eu retrag 

propunerea cu domnul Pârvan, ca să respectăm într-adevăr algoritmul aşa cum e corect. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da. Mulţumesc.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Vă propun ca domnul Mălăiescu să-l înlocuiască 

pe domnul Ristache, în această comisie. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Domnul 
Mălăiescu iată că reîntregeşte această comisie.

Supun la vot art.I, cu domnul Mălăiescu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.75/22.06.2008 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 
cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aici  în  comisia  economică  urma  să-l  înlocuim pe 
domnul Ristache, cu domnul Novăcescu. Aici aveţi membru?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da, avem.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Atunci  rămâne  aşa.  Cine  este  pentru  ca  domnul 

Novăcescu să fie…
Domnul consilier Vatzulik Boris: Eu aş avea o propunere. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da.
Domnul consilier Vatzulik Boris: L-aş propune pe domnul Georgevici Iulian în această comisie. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: A fost postul PD-ului!
Domnul consilier Vatzulik Boris: Noi insistăm! 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Eu pot să accept acest soi de persuasiune ţinând cont că 

îmi  lipsesc  3  membri,  dar  se  întorc  în  septembrie  şi  schimb  toate  comisiile!  Nu  vi  se  pare  total 
inelegant? Bun. Stai puţin, domnul Georgevici nu face parte din nici o comisie în acest moment?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: La comisia de mediu, amenajarea teritoriului, urbanism.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Hai, e vorba de algoritm! Pot să amân punctul acesta.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Propun consultarea.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Consultaţi-vă! Insistaţi?
Domnul consilier Vatzulik Boris: Vă spun că da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine, ordinea de zi a fost aprobată. Ne retragem şi aici 

propunerea. Rămâne propunerea pentru …
Domnul consilier Vatzulik Boris: Pentru Georgevici.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Cine  este  „pentru”  domnul  Georgevici?Abţineri? 

Împotriviri?  Se  aprobă  în  unanimitate.  Deci  domnul  Georgevici  face  parte  din  această  comisie 
economică. 

Supun la vot art.I, cu domnul Georgevici, acolo. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  promovării  Proiectului  “Achiziţionare  echipamente 

specifice pentru îmbunătăţirea capacităţii şi calităţii sistemului de intervenţie în situaţii de urgenţă şi 
pentru acordarea asistenţei medicale de urgenţă şi a primului ajutor calificat în regiunea Vest- Etapa a 
II-a”.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Au rămas  circa  500.000 de  euro  din  suma iniţială 
alocată şi cu alte cuvinte înţeleg că, domnul Bîtea, se scoate la licitaţie…

Domnul invitat Bîtea Cristian: La anul vor fi scoase încă 4 maşini.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Deci încă 4 maşini, câte una pentru fiecare judeţ. Cu 

alte cuvinte ne mai revine o maşină, dar trebuie să aprobăm extinderea acestui program printr-o hotărâre 
de consiliu. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii unei părţi dintr-un imobil aflat în domeniul 

public  al  statului  şi  în  administrarea  Ministerului  Educaţiei,  Cercetării,  Tineretului  şi  Sportului,  în 
domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  E vorba de o parte din imobilul unde se află astăzi 
Şcoala Populară de Artă şi Centrul Creaţiei,  care nu aparţine nimănui în acest moment şi solicităm 
această punere în ordine a proprietăţii. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării şi subapartamentării imobilului Spitalul 

Judeţean de Urgenţă Reşiţa – Staţionar I,  situat în municipiul  Reşiţa,  Str.Făgăraşului,  nr.18, judeţul 
Caraş-Severin, aflat în domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E vorba de o procedură de acest gen, în legătură cu 
spaţiul  unde  fiinţează  morga,  în  acest  moment.  Pentru  punerea  în  practică  a  hotărârii  pe  care  am 
aprobat-o luna trecută, este nevoie de această subapartamentare. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.73/2007 

privind  înfiinţarea  Comitetului  judeţean  de  analiză  a  problemelor  persoanelor  cu  handicap  Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Aici, pe domnul Iulian Georgevici  care nu mai este 
vicepreşedinte  al Consiliului  Judeţean,  conform procedurilor legale  trebuie să-l înlocuim cu domnul 
Costinel  Daniel  Ristache,  care  este  vicepreşedinte  al  Consiliului  Judeţean.  Dacă  aţi  avea  un 
vicepreşedinte, aţi putea să aveţi şi voi o propunere. Cu vot secret?

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  De  aici  încolo  avem  voturi  confidenţiale.  Deci  la 

punctul 10 completaţi buletinul cu numele domnului Ristache. 
*

Punctul 11:
11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  4  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean 

nr.190/2008 pentru înfiinţarea şi organizarea Centrului de Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost, cu 
modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici propunerea noastră este, ţinând cont că a fost ales 
domnul Ristache în această funcţie, să-l înlocuim cu domnul Poneţchi. Dacă alte propuneri nu există, îl 
completaţi cu domnul Poneţchi . 

Punctul 12:
12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.110/28.08.2008 

privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de 
Graniţă Caransebeş, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Propunem ca pe  domnul  Ristache  să-l  înlocuim cu 
domnul Magas. Ai altă propunere?
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Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu alta, dar am şi eu o propunere.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da.
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Având  în  vedere  experienţa  deosebită  a  domnului 

profesor universitar doctor Vasile Mircea Zaberca…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Îl propui pe domnul Zaberca.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da, îl propun.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Deci vor vota cu domnul Zaberca, e clar! Deci ne 

menţinem propunerea sau nu? Ghiţă eşti de acord?
Domnul consilier Magas Gheorghe: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine, sunt două propuneri. Completaţi buletinul de vot 

cu două propuneri, cu domnul Magas şi domnul Zaberca. 
Punctul 13:
13.Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei paritare pentru atribuirea traseelor cuprinse 

în programul de transport public Judeţean de persoane prin curse regulate în judeţul Caraş-Severin.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aici  erau  4  reprezentanţi,  2  de  la  ARR  şi  2  din 

Consiliul Judeţean. S-au redus la 2, unul din Consiliul Judeţean şi unul de la ARR. Atunci vă propun să-
l numim pe domnul Cristian Bîtea din partea Consiliului Judeţean şi pe Fuicu, directorul ARR-ului, din 
partea ARR-ului. Dacă aveţi şi alte observaţii? Dacă nu aveţi, completaţi buletinul aşa, cu ei doi. 

Punctul 14:
14.Proiect de hotărâre privind numirea unor reprezentanţi ai Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

în Comitetul Comun de Monitorizare a Programului de Cooperare Transfrontalieră România-Serbia.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici a fost domnul Popescu. Şi de ce nu mai poate să 

fie domnul Popescu?
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Eu am fost, dar n-am mai vrut.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Ţinând cont că domnul Popescu a solicitat să nu mai 

fie, eu vă propun să-l punem pe domnul Naidan, care oricum se ocupă de programele transfrontaliere şi 
membru supleant domnişoara Ramona Cruceru. Ei fiind practic cei care gestionează aceste probleme la 
nivelul…Aveţi alte propuneri?

Domnul consilier  Vatzulik Boris: Aş avea eu două propuneri, din rândul consilierilor judeţeni 
pentru cele două poziţii, pe domnul Roşeţi şi pe domnul Başag.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Stai  să  ne înţelegem.  Cădem în ridicol!  La  nivelul 
acestor comisii  nu sunt consilieri judeţeni, la Timişoara,  sunt specialişti.  Îi votăm dacă vreţi,  dar ce 
facem?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă sunt specialişti…
Domnul consilier Vatzulik Boris: E ok.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pot să înţeleg, că oricum îl chem pe Doxan după asta. 

Deci înţeleg că v-aţi retras propunerea. Mulţumesc. Rămân domnul Naidan şi   d-şoara Cruceru.
Domnul consilier Vatzulik Boris: Nu văd nici o legătură. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nici eu! Mai am o rugăminte, să-mi aprobaţi concediul 

între 22 şi 31. Cine este „pentru”? Se aprobă în unanimitate. 
*

Se trece la punctele 15, 16, 17, 18 ale ordinii de zi:
15.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de  O.G. 

nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

16.Raport semestrial privind monitorizarea fenomenului părăsirii copiilor la nivel Judeţean de 
către Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin.

17. Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin în 
cadrul  unei  vizite  de lucru  cu reprezentanţii  Municipalităţii  Veliko  Gradiste  vis  a  vis  de  problema 
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poluării  transfrontaliere şi posibile proiecte comune ce urmează a fi depuse spre finanţare în cadrul 
viitoarei sesiuni IPA.

18.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt întrebări, interpelări?
Domnul consilier  Vatzulik Boris: Domnule preşedinte, aş avea eu o mică rugăminte, dacă se 

poate.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Te rog.
Domnul consilier  Vatzulik Boris:  Am avut o intervenţie pe tema asta şi în şedinţa trecută, aş 

dori să o reiterez. E vorba de veşnica problemă a Teatrului de Vest. L-aş invita pe domnul director în  
şedinţa următoare să ne dea un răspuns punctual faţă de recomandările comisiei, pentru că răspunsul 
dânsului a fost foarte superficial şi ne nemulţumeşte complet. Am dori aici în faţa consilierilor, să ne 
prezinte punctul dânsului de vedere asupra multor aspecte constatate de comisie. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Când v-a dat el răspunsul acesta?
Domnul consilier Vatzulik Boris: Acum vreo lună jumătate. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bine. Notaţi, să-l chemăm pe domnul Vlădulescu în 

septembrie, să-i auzim punctul de vedere în legătură cu materialul întocmit de comisia care a analizat 
starea de fapt de la teatrul Consiliului Judeţean. Bun. Domnul Ghiorghioni conduce votul secret.

Se trece la vot în ordinea strigării.
*

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Săptămâna viitoare,  pe SEAP, va fi scos la licitaţie 
muzeul  din  Caransebeş.  Ministerul  Culturii  a  binevoit  să  organizeze  licitaţia  pentru  reabilitarea 
muzeului din Caransebeş. Lucrarea se va întinde probabil pe 2 ani de zile pentru că este o investiţie şi  
mare, dar şi o lucrare laborioasa. E monument istoric clădirea respectivă şi oricum avea nevoie imediată 
de reparaţii. Domnul Ionesie îmi atrage atenţia. În 19 septembrie se rescoate la licitaţie partea noastră 
din cei  10.000 de  km de drumuri.  Am trimis  deja  proiectele  pentru anexele  3 şi  4  din  Programul 
Naţional de Dezvoltare a Infrastructurii,  respectiv partea de apă, canal şi căminele culturale. Apă şi 
canalizare, anexele 3 şi 4 din acest PNDI. Aproape toate proiectele care au căzut de pe 3.2.2, au intrat  
pe Hotărârea de Guvern nr.530, pe Programul Naţional de Dezvoltare a Infrastructurii şi se licitează 
probabil în octombrie, dacă nu mai devreme.

Punctul 10:
10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.73/2007 

privind  înfiinţarea  Comitetului  judeţean  de  analiză  a  problemelor  persoanelor  cu  handicap  Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Ristache a obţinut 27 de voturi „pentru” şi 1 
vot „împotrivă”.

Supun la vot art.I. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 

adoptă în unanimitate. 
*

Punctul 11:
11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  4  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean 

nr.190/2008  pentru  înfiinţarea  şi  organizarea  Centrului  de  Urgenţă  pentru  Persoane  fără  Adăpost 
Caransebeş, cu modificările şi completările ulterioare. 
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Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Domnul Pavel Petru Ponetchi a obţinut 24 de voturi 
„pentru” şi 4 voturi „împotrivă”, cu nominalizarea domniei sale, fiind din Caransebeş.

Supun la vot art.I. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 

adoptă în unanimitate. 
*

Punctul 12:
12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.110/28.08.2008 

privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de 
Graniţă Caransebeş, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Domnul Vasile  Mircea Zaberca a obţinut  14 voturi 
„pentru” şi 13 voturi  „împotrivă”,  un vot anulat.  În oglindă,  domnul Gheorghe Magas a obţinut 13 
voturi „pentru” şi 14 voturi „împotrivă” şi un vot anulat. 

Aşadar  la  art.1  cu  domnul  Vasile  Mircea  Zaberca  declarat  ales  de  către  plenul  Consiliului 
Judeţean. 

Supun la vot art.I. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 

adoptă în unanimitate. 
*

Punctul 13:
13.Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei paritare pentru atribuirea traseelor cuprinse 

în programul de transport public Judeţean de persoane prin curse regulate în judeţul Caraş-Severin.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aici au candidat domnii Cristian Bîtea care a obţinut 

28 de voturi „pentru” şi nici un vot împotrivă, respectiv domnul Nicuşor Fuicu cu 27 de voturi „pentru” 
şi 1 vot „împotrivă”.

Supun la vot art.1, cu aceste două nume. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
adoptă în unanimitate. 

*
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Punctul 14:
14.Proiect de hotărâre privind numirea unor reprezentanţi ai Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

în Comitetul Comun de Monitorizare a Programului de Cooperare Transfrontalieră România-Serbia.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Victor Naidan a obţinut 27 de voturi „pentru” 

şi 1 vot „împotrivă”, iar domnişoara Ramona Cruceru a obţinut 28 de voturi „pentru” şi nici un vot 
împotrivă. 

Supun la vot art.1, cu aceste două nume. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
adoptă în unanimitate.

Doamnă consilier, domnilor consilieri, aceasta a fost şedinţa plenului Consiliului Judeţean din 
luna august a anului de graţie 2011. Înţeleg că mi-aţi aprobat concediu? Va mulţumesc.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                                            Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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